
2013D20900 LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Financiën, heeft over het rapport van de 
Algemene Rekenkamer bij het jaarverslag Ministerie van Financiën 2012 
(33 605 IXB, nr. 2) de navolgende vragen ter beantwoording aan de 
regering resp. aan de Algemene Rekenkamer voorgelegd. 

De voorzitter van de commissie,
Van Nieuwenhuizen-Wijbenga 

De griffier van de commissie,
Berck 
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Vragen aan de regering 

Nr. Vraag 
1 Hoe houdt de minister zicht op de uitvoering van het omvangrijke 

bezuinigings- en hervormingspakket zonder een bezuinigingsmoni-
tor? Hoe houdt de minister van Financiën zicht op de realisatie van 
de bezuinigingen die vallen buiten het overzicht van wetgevings-
voorstellen V&J? Kan de minister het sturen op uitgavenkaders in 
het antwoord betrekken? 

2 Tijdens het Verantwoordingsdebat gaf de minister van Financiën 
aan nadrukkelijker te sturen op de voortgang van de financiële 
wetgevingsmaatregelen zoals opgenomen in het overzicht van de 
minister van V&J. Op welke wijze is de minister voornemens de 
Kamer inzicht te verschaffen in deze voortgang? 

3 Wordt de integrale risicoanalyse zoals gepresenteerd bij de 
Miljoenennota 2013 vast onderdeel van de begroting en 
verantwoording? 

4 Op welke manier zal de regering, gelet op het wegvallen van de 30 
Miljard Monitor, overzicht blijven bieden op het bezuinigings- en 
hervormingspakket? 

5 Hoe zorgt de minister van Financiën voor het mogelijk maken van 
democratische controle zowel voor het EFSF als voor het eerste 
Griekse leningenpakket, en dan met name over de rechtmatigheid 
of doeltreffendheid van de bestedingen uit de GLF en het EFSF 
nadat het geld de Nederlandse begroting heeft verlaten? 

6 Welke maatregelen worden genomen om de controle op (correcte 
invoer van) het Agentschap beter te ondersteunen en vaker uit te 
voeren? 

7 Wat is de mening van regering t.a.v. een Board of Auditors (BoA) 
voor het EFSF, zoals die er ook voor de ESM is? 

8 Welke maatregelen worden genomen om inkoopopdrachten tijdig 
Europees aan te besteden? 

9 Welke maatregelen worden genomen om een sluitende beveiliging 
van informatiesystemen te garanderen, zowel voor het kerndepar-
tement als de belastingdienst? 

10 Op welke manier worden verlofstuwmeren tegengegaan? Worden 
procedures om controle op verlof uit te voeren geïmplementeerd? 

11 Op welke criteria zal de gewenste kwaliteitsverbetering bij de 
belastingdienst getoetst worden? 

12 De Algemene Rekenkamer constateert onvolkomenheden bij de 
bedrijfsvoering van het kerndepartement en vraagt aandacht voor 
de toezichtfunctie van de minister van Financiën. Hoe gaat de 
minister dit snel en adequaat oplossen c.q. realiseren? Hoe wordt 
één van de nieuwe onvolkomenheden, te weten onvoldoende 
interne controle van het Agentschap, opgelost? 

13 De Algemene Rekenkamer constateert te weinig toezicht vanuit het 
ministerie van Financiën waar het gaat om de begrotingsadminis-
traties, vooral gelet op de problemen bij het ministerie van V&J. 
Hoe gaat de minister dit verbeteren c.q. versterken? Hoe gaat de 
minister de toezichtfunctie beter inrichten? Heeft het ministerie in 
dit kader behoefte aan (wettelijke) instrumenten om in een 
dergelijke situatie dwingende aanwijzingen te kunnen geven? Zo 
ja/nee, waarom (niet)? 

14 Welk deel van de uitgaven van het centraal apparaat gaat naar 
inkoop kerndepartement? Waaruit bestaan de uitgaven verder?
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Vragen aan de Algemene Rekenkamer 

Nr. Vraag 
1 De Rekenkamer vind het van groot belang dat de minister van 

Financiën het parlement goed zicht blijft bieden op de uitvoering 
van het zeer omvangrijke bezuinigings- en hervormingspakket. Is 
de Rekenkamer bekend met de systematiek van uitgavenkaders en 
dat het kabinet in beginsel stuurt op deze uitgavenkaders? Deelt de 
Rekenkamer de analyse dat wanneer het kabinet zich houdt aan de 
uitgavenkaders, dat het kabinet dan dus op schema ligt ten aanzien 
van de uitvoering van de totale bezuinigingsopgave? 

2 De Rekenkamer geeft aan dat de informatiebeveiliging bij de 
Belastingdienst beter moet. Welke suggesties heeft de Rekenkamer 
hiervoor en hoe controleer je dat? 

3 De Rekenkamer geeft aan dat de Belastingdienst onder druk staat 
door vele ontwikkelingen. Wordt deze dienst naar het oordeel van 
de Rekenkamer niet overvraagd en worden met de toeslagen de 
grenzen van handhaafbaarheid niet overschreden?
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